
ОТ РЕДАКЦИИ
FROM THE EDITORIAL OFFICE

Уважаемые коллеги!

Указом Президента РФ от 30 декабря 2021 года за №745 в целях популяризации народного искусства, сохранения культурных традиций, памятников истории и культуры, этнокультурного разнообразия, культурной самобытности всех народов и этнических общностей Российской Федерации 2022 год объявить «Годом культурного наследия народов России».

Исходя из наличия культурологического направления в журнале, редколлегия приняла решение №4 (июль-август) журнала «П.О.И.С.К.» за этот год посвятить данному событию. В этой связи, статьи по данной проблематике, направленные в редакцию до 1 июня и получившие положительную рецензию, будут опубликованы в журнале на бесплатной основе.

Dear colleagues!

By Decree of the President of the Russian Federation No. 745 dated December 30, 2021, in order to popularize folk art, preserve cultural traditions, historical and cultural monuments, ethnocultural diversity, cultural identity of all peoples and ethnic communities of the Russian Federation, declare 2022 the «Year of Cultural Heritage of the Peoples of Russia»

Based on the presence of a cultural direction in the journal, the editorial board adopted decision No. 4 (July-August) of «P.O.I.S.K.» for this year should be dedicated to this event. In this regard, articles on this issue sent to the editorial office before June 1 and received a positive review will be published in the journal free of charge.